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BESLUITENLIJST         Gemeenteraad 
 
Status   : openbare vergadering  
Datum  : donderdag 25 januari 2024  
Aanvang  : 20.00 uur  
Locatie  : raadzaal  
 
Aanwezig: 
Voorzitter: mevrouw J.W.E. Spies (burgemeester) 
Griffier: mevrouw J.A.M. Timmerman 
De raadsleden: mevrouw F.Z. Achahboun (NieuwElan), de heer R.J. Blom (NieuwElan), mevrouw C.J. 
Blom-de Ruiter (ChristenUnie), de heer C.J.P. Boere (NieuwElan), de heer M.H. du Chatinier 
(ChristenUnie) en mevrouw K.M.H. van Dam (D66), de heren R.B. Driesen (GroenLinks) en J.N. van 
Gool (CDA), mevrouw G. Groep-Eijsackers (SP), mevrouw A. de Groot-Slagter (RijnGouweLokaal), 
mevrouw P.C.H. Hoogenes-van Noort (NieuwElan), mevrouw J. Huls (GroenLinks), de heren A de Jeu 
(NieuwElan). K.N. de Jong (LokaalBelangAlphen) E.A.J. van Kampen (SP) en G. Kapteijn (GroenLinks), 
de heren R.J. van Kuijk (SGP), J. Kuijpers (VVD), P.T.F. Langerak (NE) en M. van Lent (GroenLinks), 
mevrouw W.E.F.T. van der Louw-Vergeer (CDA), de heren J.C. Matthijssen (VVD) en P.J.A. Morssink 
(D66), mevrouw C.M.J. Oosterman (CDA), de heren F.M.S. Out (CDA) en M. Piette (VVD), de heer 
W.C.M. Ponsioen (CDA), mevrouw E.F.M. Scholtens (VVD), mevrouw R. Sterk (PvdA), de heer E. 
Straver (PvdA), mevrouw F.M.S. Verloop (Forum voor Democratie), de heren P.A.G. Versteeg 
(NieuwElan) en K.C. Verwoerd (D66), mevrouw E. de Veth-Braat (VVD), M. de Vries (D66), E. 
Zevenbergen (NieuwElan) en F.J.M. van Zuylen (GroenLinks)  
En de wethouders de heren G.P. van As, G. van den Ham, J.G. Schotanus, A.J. Breeuwsma en 
mevrouw A.M. Noordermeer-Krommendam 
Afwezig: mevrouw W.E. Verschuur (BeterAlphen), mevrouw P.M. Thoomes (GroenLinks), 

 
Voorafgaand aan de vergadering hebben bewoners van het Groene Venster Hazerswoude-Rijndijk 
een rapport over de Gebiedskwaliteiten Groene Venster Hazerswoude-Rijndijk aangeboden aan 
wethouder Breeuwsma.  

 
1. Opening vergadering en vaststellen agenda  

Bericht van verhindering van mevrouw Verschuur en mevrouw Thoomes.  
De agenda wordt conform vastgesteld. 
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van mevrouw Hommes. Zij was gemeenteraadslid en 
wethouder in Alphen aan den Rijn en later waarnemend burgemeester van Jacobswoude en 
Rijnwoude.  
 

1a. Onderzoek geloofsbrieven, tijdelijke toelating van de heer J. Kuijpers tot de raad als raadslid 
voor VVD en beëdiging 
Onderzoek geloofsbrieven en toelating van de heer J. Kuijpers tot de raad als raadslid voor VVD en 
beëdiging: De commissie geloofsbrieven, bestaande uit raadsleden de heer Du Chatinier 
(voorzitter), de heer Boere en mevrouw Huls, heeft de geloofsbrieven van de heer Kuijpers in orde 
bevonden. Hierna wordt de heer Kuijpers toegelaten tot de raad voor de fractie VVD, als opvolger 
van mevrouw Gülbitti. 
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1b. Inintiatiefvoorstel 

Mevrouw Van der Louw-Vergeer (CDA) heeft het initiatiefvoorstel “Toekomstvisie Centrum 
Boskoop” aan de raad aangeboden. Dit plan voorziet in het vernieuwen van het centrum van 
Boskoop. Het college zal nu eerst reageren op dit plan. Daarna wordt het inhoudelijk besproken in 
de raad. 
 
2. Terugkoppeling raadsvergadering 21 september 

 De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Vragen raadsleden 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  

 
4. Lijst ingekomen mededelingen en brieven, instemmen met afdoeningsadviezen 

 
➢ 4.1.a Collegebrief aangepast ontwerp parkeerterrein en kruispunt Dorpsstraat N209 

Hazerswoude-Dorp: naar aanleiding van een verzoek van de heer Kapteijn zal een 
informatiemarkt hierover worden georganiseerd; 

➢ 4.1.b Collegebrief stand van zaken Erfgoedvisie: de heer Van Kuijk wijst op de relatie 
tussen de brede evaluatie van het erfgoedbeleid en de cultuurhistorische waarde van 
de Veenplas en de uitspraak van de Raad van State inzake de Burgemeester Smitweg 
17-19 Hazerswoude-Dorp. De Raad van State heeft het besluit van de gemeenteraad, 
voor zover de raad het bestemmingsplan “Herbestemmen sierteelt binnen de 
contour 2021” niet heeft vastgesteld voor het perceel Burgemeester Smitweg tussen 
17 en 19 te Hazerswoude-Dorp, vernietigd. De gemeenteraad dient nu binnen 12 
weken met inachtneming van de uitspraak een nieuw besluit daarover te nemen. 
 In de agendacommissie is een en ander aan de orde geweest: de door de Raad van 
State genoemde termijn is een termijn van orde. Een nieuw besluit van de raad 
wordt voorbereid voor de vergadercyclus van maart.  

➢ 4.1.d Locatiekeuze nieuw dorpshuis met onderwijs en sport Hazerswoude-Rijndijk: 
op verzoek van de heer Kapteijn zal een informatiemarkt worden georganiseerd; 

➢ 4.2.a terinzagelegging ontwerp bestemmingsplan Hoorn West: de heer Kapteijn is 
verheugd dat op deze locatie woonruimte wordt gerealiseerd, hetgeen perspectief 
voor de toekomst biedt; 

➢ 4.2.d terinzagelegging ontwerp bestemmingsplan Nieuwe Sloot zuid: de heer 
Kapteijn kan zich vinden in dit voorstel met de kanttekening dat de verhuizing van de 
tennisvereniging op acceptabele wijze en binnen een acceptabel tijdpad plaatsvindt; 

➢ 4.4.b: collegebeantwoording art 40 vragen cultuur historische loodsen: de heer 
Driesen in blij verrast met de beantwoording. Er zijn echter nog meer loodsen die 
voor een beschermde status in aanmerking kunnen komen. Hierover zal hij 
aanvullende vragen stellen; 

➢ 4.4.h beantwoording art 40 vragen over bibliotheek Zwammerdam: de heer Kapteijn 
merkt op dat de beantwoording op zich positief is, maar deze biedt tegelijkertijd 
ruimte om de bibliotheekfunctie in Zwammerdam te verliezen. Hij vertrouwt erop 
dat dat niet zal gebeuren en zal een en ander kritisch volgen; 

➢ 4.5a: analyse laaggeletterdheid: mevrouw Thoomes stelt de volgende vragen: Hoe 
beoordeelt het college de duidelijke tips voor het verbeteren van de toegankelijkheid 
van de gemeentewebsite en welke concrete stappen worden op korte termijn 
genomen aan de hand van deze analyse? Kunt u de raad hierop de hoogte van 
houden? Wethouder van den Ham nodigt haar uit om samen de aanbevelingen door 
te nemen; 
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➢ 4.5.i armoedefonds: de heer van Lent heeft de volgende vragen: Het rapport van 
Stichting Armoedefonds laat zien dat steeds meer mensen armoedehulp aanvragen 
en dat 1 op de 9 armoedehulp organisaties een wachtlijst hanteren. Zien wij in onze 
gemeente ook dat steeds meer mensen armoedehulp aanvragen, en hoe groot is in 
onze gemeente het deel van de organisaties dat een wachtlijst moet hanteren? Deze 
vragen zullen schriftelijk worden beantwoord en wethouder Noordermeer is bereid 
om met de heer Van Lent over dit onderwerp in gesprek te gaan. 
 
De raad stemt in met de overige afdoeningsadviezen 
 

5. Concept Regionaal Beleidsplan VRHM (3227118) 
Aan de orde geweest in de raadscommissie FBPD van 18 januari 2024. 
Stemverklaring van mevrouw Verloop: zij stemt in met dit plan met als kanttekening dat zij 
zich zorgen maakt over het tekort aan personeel en de workload zoals deze is omschreven. 
Zij vindt dat de gemeente en de raad moeten waken over een duidelijke taakbeschrijving van 
de veiligheidsregio zodat niet alles wat een beetje lijkt op een crisis bij de veiligheidsregio 
wordt belegd. 
 
De raad besluit in te stemmen met het concept regionaal beleidsplan 2024-2027 
Veiligheidsregio Hollands Midden ‘Focus op veiligheid, vandaag én morgen’ en het Algemeen 
Bestuur van de veiligheidsregio Hollands Midden hierover te informeren.  

 
6. Startnotitie visie dienstverlening (3231398) 

De raad besluit unaniem in te stemmen met: 
1. De Startnotitie Visie gemeentelijke dienstverlening 2024-2028 vast te stellen;  
2. Een bedrag van € 50.000 in 2024 te onttrekken aan de reserve E-Dienstverlening;  
3. Dit bedrag in te zetten ter dekking van het opstellen en implementeren van het 

Uitvoeringsprogramma van de Visie Gemeentelijke Dienstverlening 2024-2028;  
4. De financiële verwerking te laten plaatsvinden bij de Voorjaarsnota 2024. 
 
 

7. Deelname experiment BZK met nieuw stembiljet (3248718) 
Aan de orde geweest in de raadscommissie FBPD van 18 januari 2024. 
De raad stemt unaniem in met  deelname aan een experiment van het ministerie van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK) met een nieuw stembiljet tijdens de 
Europees Parlementsverkiezing 2024. 
 

8. Suppletieregeling ontplofbare oorlogsresten (3171130) 
De raad besluit unaniem akkoord te gaan met het indienen van een verzoek bij het ministerie 
van BZK tot het verstrekken van een bijdrage van 68 % in de kosten voor opsporing en 
ruiming van ontplofbare oorlogsresten bij een tweetal projecten in de gemeente Alphen aan 
den Rijn. 
 

9. GREX Arnoldus van Os locatie Benthuizen (3235012) 
Stemverklaring de heer Van Kuijk: hij is akkoord met het voorstel. Het is een mooi plan 
waarover goed is gecommuniceerd met de omgeving, het plan sluit mooi aan bij het 
omliggend gebied en voorziet in de behoefte aan woningen. Hij heeft echter één opmerking 
en dat betreft het behoud van de voetbalkooi, waarover in de vorige raadsvergadering een 
petitie is aangeboden. Hij vertrouwt erop dat een alternatieve locatie voor de voetbalkooi 
wordt gevonden, zoals toegezegd aan de jongeren, en dat het college dit niet uit het oog 
verliest. 
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De raad besluit een grondexploitatie voor de locatie Arnoldus van Os te openen en de 
grondexploitatie en daarbij behorende bijlagen vast te stellen, een verliesvoorziening te 
treffen van€ 1,4 mln op contante waarde per 01-01-2024 en te dekken uit de algemene 
reserve, en de financiële gevolgen op te nemen en te verwerken in de begroting bij de 
eerstvolgende actualisatie van het Meerjarenperspectief Grondexploitaties in 2024. 
 

10. Beslissing op bezwaar voorbereidingsbesluit kamerverhuur (3192387) 
Stemverklaring van mevrouw Verloop: haar fractie stemt tegen dit voorstel. In het 
raadsvoorstel wordt gesteld dat op grond van artikel 7.3 Awb afgezien kan worden van het 
horen van belanghebbenden. Regels zijn echter niet in beton gegoten en zij is van mening 
dat van deze regel afgeweken had kunnen worden waardoor de gemeente met betrokkenen 
in gesprek blijft.  
 
De raad besluit, met één stem tegen van FvD, het tegen het Voorbereidingsbesluit 
Kamerverhuur 2023 ingediende bezwaarschrift niet ontvankelijk te verklaren. 
 

11. MIPWI (3215132) 
Aan de orde geweest in de raadscommissie RED van 11 januari 2024. 
Het ingediende amendement wordt toegelicht door de heer Van Kuijk en de heer Piëtte. Met 
dit amendement wordt voorgesteld beslispunt punt 1a “Infrastructuurprojecten 2023 – 
2027” het onderdeel “Verbetering verkeersveiligheid N 209 ter hoogte van de Heerewegh 
Benthuizen” in de tijdsplanning te wijzigen naar 2024 – 2025. Plaatsing op de MIPWI voor 
2024 – 2025 geeft een duidelijk signaal af en benadrukt het belang van een snelle aanpak. 
Veiligheid duldt geen uitstel, gelet op de gevaarlijke verkeerssituatie ter plaatse. 
 
Wethouder Breeuwsma merkt op dat hij met grote regelmaat de verbetering van de 
verkeersveiligheid op de N209 ter hoogte van de Heerewegh bij de provincie ter sprake heeft 
gebracht, met als resultaat dat dit knelpunt inmiddels ook door de provincie als zodanig 
wordt erkend. Onze gemeente wil de provincie verleiden snel tot actie te komen door het 
aanbieden van een serieuze financiële bijdrage vanuit Alphen aan den Rijn. Hij wijst op de 
lange doorlooptijd van infrastructurele projecten, vanaf ontwerp tot realisatie. Dit tijdpad is 
opgenomen in het MIPWI. Tot slot op de korte termijn maatregelen die worden genomen om 
de verkeersveiligheid te verbeteren; hierover verschijnt binnenkort een notitie. Om de 
verkeersveiligheid ter plaatse te verbeteren wil de provincie in de eerste helft van dit jaar 
(2024) alvast diverse quick wins uitvoeren zoals bijvoorbeeld het omdraaien van de voorrang 
voor fietsers. Het oordeel over het amendement laat hij aan de raad. 
 
De raad stemt unaniem in met het amendement. 
 
Stemverklaringen t.a.v. MIPWI 
 
Mevrouw de Groot: stemt in met punten 1b, 2 en 3 (en 1a en 1c). Echter zij vindt het 
schrijnend dat, ondanks diverse verkiezingsbeloften, de komende 15 jaar geen zicht is op de 
tunnel in Hazerswoude Dorp en een tweede oeververbinding in Boskoop. Ook maakt zij zich 
zorgen over de kosten van ontsluiting van de Gnephoek. 
 
 
De heer Kapteijn: GL stemt niet in met het MIPWI omdat het niet compleet is. Immers de 
grootste kostenposten, zoals de aanleg van nieuwe en aanpassing van bestaande 
infrastructuur t.b.v. de Gnephoek en de tweede oeververbinding Boskoop en de tunnel in 
Hazerswoude-Dorp ontbreken. GroenLinks stemt wel in met het amendement van de SGP 
e.a. 
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Mevrouw Groep: zij stemt grotendeels in met het MIPWI met twee opmerkingen: de 
financiële paragraaf Gnephoek laat te wensen over omdat niet alle kosten zijn opgenomen. 
Een tweede oeververbinding Boskoop ontbreekt, ondanks de vele verkiezingsbeloften. 
 
Met uitzondering van  de fractie van GL stemt de raad in met: 
1. het geactualiseerde Meerjaren Investeringsprogramma Woningbouwen 
Infrastructuur (MIPWI) met het Uitvoeringsplan 2023-2027 bestaande uit 
a. Infrastructuurprojecten 2023-2027, met dien verstande dat het onderdeel 
“Verbetering verkeersveiligheid N 209 ter hoogte van de Heerewegh Benthuizen” in de 
tijdsplanning wordt gewijzigd naar 2024 - 2025. 
b. Woningbouwprojecten 2023-2027; 

  c. Projecten in voorbereiding na 2027. 
2. De financiële mutaties met betrekking tot: 
a. de infra- en woningbouwprojecten met betrekking tot de jaarschijf 2024 budgettair 
neutraal te verwerken in de begroting 2024; 
b. de nog niet beschikbare structurele dekking voor de rentekosten infra investeringen 
2024 op basis van deze actualisatie ad. gemiddeld € 200.000,- (per jaar) te dekken 
door de jaarlijkse dotatie in de reserve MIPWI vanaf 2025 te verlagen met € 200.000,-; 
3. De hiervoor genoemde financiële gevolgen in de begroting te verwerken op basis van de 
nog vast te stellen begrotingswijziging. 
 
NB de bijbehorende begrotingswijziging wordt in de raadsvergadering van februari 2024 ter 
besluitvorming aangeboden. 
 

12. Instellingsbesluit raadswerkgroep Duurzaamheid (3277423) 
Stemverklaring van de heer Van Kuijk: namens de SGP zal de heer Goedegebuure in de 
werkgroep deelnemen. 
 
Stemverklaring van mevrouw Verloop: zij zal namens haar fractie deelnemen in deze 
werkgroep.  
 
De raad besluit unaniem een raadswerkgroep Duurzaamheid in te stellen, die zich bezig gaat 
houden met de energietransitie teneinde de gestelde doelen tijdig te realiseren. 
 

13. Reparatiebesluit Bp Rijnhaven Oost (3251055) 
De raad heeft unaniem een besluit genomen om het door de Raad van State geconstateerde 
gebrek in het “Chw bestemmingsplan Rijnhaven-Oost 2021’ te herstellen. 
 

14. Opvolging rekenkamer onderzoeken (3102768) 
Aan de orde geweest in de raadscommissie FBPD van 18 januari 2024. 
De raad stemt unaniem in met voorliggend besluit inzake de opvolging van de 
rekenkameronderzoeken; het overnemen van de aanbevelingen aan de raad en het college is 
verzocht om de aan het college gerichte aanbevelingen over te nemen en uit te voeren. 
 

15. Rekenkameronderzoek update onderzoek omgevingswet (3102768) 
Aan de orde geweest in de raadscommissie FBPD van 18 januari 2024. 
De raad besluit unaniem de aandachtspunten en aanbevelingen van de Rekenkamer n.a.v. 
het update onderzoek Omgevingswet over te nemen en heeft het college verzocht om de 
aan het college gerichte aandachtspunten en aanbevelingen over te nemen en uit te voeren. 
 

16. Moties Vreemd 
Motie aanhoudende storingen Leimuiderbrug 
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De motie wordt toegelicht door de heer Zevenbergen. In de motie wordt het college 
gevraagd actief contact op te nemen met de Provincie Noord-Holland om de situatie( vele 
storingen) rondom de Leimuiderbrug te bespreken en aan te dringen op een spoedige, 
daadkrachtige oplossing. Ook wordt gevraagd In deze kwestie samen te werken met 
vertegenwoordigers van de gemeentes Nieuwkoop, Kaag en Braassem en de Provincie Zuid-
Holland. Tot wordt gevraagd de raad op de hoogte te houden van de voortgang en eventuele 
ontwikkelingen in deze kwestie. 
Wethouder Breeuwsma vindt het een goed initiatief om met elkaar middels deze motie 
richting Provincie Noord Holland te benadrukken dat de Leimuiderbrug voor onze gemeente 
van wezenlijk belang is. Hij spreekt de hoop uit dat de andere betrokken gemeenten een 
eensluidende boodschap afgeven. 
De PvdA fractie is de enige fractie die de motie niet steunt. Niet omdat zij niet overtuigd is 
van de urgentie hiervan, maar omdat zij van mening is dat de verantwoordelijk bestuurlijke 
instanties er alles aan zullen doen om de storingen te voorkomen en dat een oproep via de 
wethouder aan de Provincie Noord Holland volstaat. In onze eigen gemeente komen 
dergelijke storingen/reconstructies aan bruggen ook voor. Laten we ervoor waken andere 
besturen op dit gebied de maat te nemen. 
De motie wordt met 35 stemmen voor aangenomen (2 stemmen tegen van PvdA).  
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Motie vreemd aan de orde van de dag  

Aanhoudende storingen Leimuiderbrug  
De gemeenteraad van Alphen aan den Rijn, in vergadering bijeen op 25 januari 2024;  

Constaterende dat:  

1. De Leimuiderbrug, sinds deze vanaf 2021 op afstand bedienbaar is, regelmatig te kampen 
heeft met storingen, wat grote ergernis en overlast veroorzaakt voor automobilisten, het 
openbaar vervoer en de scheepvaart.  

2. Deze problematiek niet alleen lokaal verstrekkende gevolgen heeft, maar ook de regio raakt, 
met name de inwoners en bedrijven in Kaag en Braassem, Nieuwkoop, en Alphen aan den 
Rijn ondervinden hier ernstige hinder van.  

3. De veiligheid van de gebruikers, inclusief hulpdiensten, in het geding is bij voortdurende 
storingen, wat ook verregaande, soms schrijnende, consequenties heeft voor de 
toegankelijkheid en economische activiteiten in de betreffende gemeenten.  

4. De Provincie Noord-Holland, die de verantwoordelijkheid draagt voor het onderhoud van de 
brug, tot nu toe niet in staat is gebleken de problemen effectief op te lossen.  

5. Het recente besluit om de brug tijdens de spits niet te openen voor scheepvaart, duidt op de 
ernst van de situatie.  

6. Er binnen de gemeenschap en onder lokale ondernemers een sterke roep is voor een snelle 
en doeltreffende tijdelijke maatregel, gevolgd door een duurzame lange termijnoplossing.  

7. Er vanuit verschillende hoeken kritische vragen, oproepen en voorstellen zijn gedaan met 
betrekking tot de voortdurende storingen en de genomen maatregelen, en dit tot nu toe niet 
heef geleid tot een goede oplossing.  

8. Schippersvereniging Schuttevaer Rijnstreek, beroepsvereniging voor de binnenvaart, vindt 
ook dat de hinder door deze brug de belangen van de -zo belangrijke- beroepsvaart ernstig in 
het geding zijn.  

9. Deze motie met dezelfde strekking ook behandeld zal worden in de gemeenteraden van 
Nieuwkoop en Kaag en Braassem.  

Spreekt uit dat:  

1. De Gemeenteraad van Alphen aan den Rijn zijn ernstige zorgen heeft over de 
aanhoudende problemen rond de Leimuiderbrug en de impact ervan op de regio.  

Verzoekt het college:  

1. Actief contact op te nemen met de Provincie Noord-Holland om de situatie rondom de 
Leimuiderbrug te bespreken en aan te dringen op een spoedige, daadkrachtige oplossing.  
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2. In deze kwestie samen te werken met vertegenwoordigers van de gemeentes Nieuwkoop, 
Kaag en Braassem en de Provincie Zuid-Holland.  

3. De raad op de hoogte te houden van de voortgang en eventuele ontwikkelingen in deze 
kwestie.  

En gaat over tot de orde van de dag.  

Evon Zevenbergen Nico de Jong       Jeroen Matthijssen Jeroen van Gool 
 

 

 

Nieuw Elan   Lokaal Belang Alphen  VVD   CDA 

 

 

Pieter-Jan Morssink Erik van Kampen  Ank de Groot-Slagter Hans van Kuijk 

 

 

 

D66   SP    RijnGouweLokaal SGP. 
 
 
Michel du Chatinier Jose Huls 
 
 
 
ChristenUnie  GroenLinks 
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